
Protokół  Nr XLIII /2018 

z Sesji Rady Gminy Iłowo - Osada 

odbytej dnia  2 lutego 2018 roku 

w sali sesyjnej Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu  w Iłowie – Osadzie 

pod przewodnictwem Przewodniczącej Rady Gminy Iłowo – Osada 

Pani Teresy Świątkowskiej. 

 Obrady rozpoczęto o godzinie 10 – tej, a zakończono o godzinie 11 minut trzydzieści. 

Stan radnych 15 – tu, obecnych na sesji 14 – tu radnych. Ponadto w sesji udział wzięli Wójt  

Pan Sebastian Cichocki, Sekretarz Gminy Pani Lidia Nyga – Skwara, Skarbnik Gminy Pani 

Teresa Wiecińska, Radca Prawny Pan Mirosław Antoszewski, Kierownik Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej Pan Piotr Wilgowicz, Zastępca Kierownika Zakładu Gospodarki 

Komunalnej Pani Agnieszka Wróblewska, Dyrektor Zespołu Szkół Nr 2 w Narzymiu Pani 

Beata Biernacka, Zastępca Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 w Iłowie – Osadzie Pan Marek 

Wierzchucki, Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej Pani Halina Engelard, inspektor ds. 

geodezji i gospodarki gruntami Pan Marek Krajewski, Komendant Powiatowy Policji Pan 

Witold Barcikowski, Dzielnicowy Policji Pan Krzysztof Kmiecik, przedstawiciele Izby 

Rolniczej, sołtysi oraz mieszkańcy. 

 Sesję otworzyła  Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo – Osada Pani Teresa 

Świątkowska. Przewodnicząca Rady Gminy powitała radnych, zaproszonych gości oraz 

pracowników Urzędu Gminy, sołtysów i mieszkańców. Przewodnicząca stwierdziła quorum 

władne do podejmowania prawomocnych uchwał (obecnych 14 – tu radnych). 

Ad. pkt. 1 i 2. 

Przewodnicząca poinformowała, że do porządku obrad jako pkt.11 zostaje wprowadzony 

projekt uchwały  w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Działdowskiemu. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem porządku obrad. ,,Za” 

przyjęciem porządku obrad głosowało 14– tu radnych. 

Porządek obrad został przyjęty w brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Rozpatrzenie propozycji do zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Gminy. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia w roku 2018 Powiatowi Działdowskiemu 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na realizację zadania Powiatu 

Działdowskiego pn: ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1591N na odcinku Iłowo - 

Janowo”.   



5. Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia w roku 2018 Powiatowi Działdowskiego 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej na realizację zadania Powiatu 

Działdowskiego pn: ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1556N w miejscowości 

Sochy’’.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

członków Ochotniczych Straży Pożarnych Gminy Iłowo – Osada.   

7. Podjęcie uchwały w sprawie: rozpatrzenia petycji mieszkańców gminy Iłowo – Osada.   

8. Podjęcie chwały w sprawie: określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu 

Gminy Iłowo – Osada na zadania służące ochronie powietrza, polegające na wymianie 

źródeł ogrzewania węglowego na proekologiczne w budynkach mieszkalnych 

położonych na terenie Gminy Iłowo – Osada.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla 

publicznych i niepublicznych przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego i 

szkół prowadzonych na terenie Gminy Iłowo – Osada przez osoby prawne inne niż 

Gmina Iłowo - Osada lub przez osoby fizyczne oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie: uchylenia uchwały Nr XLII/250/17 z dnia 21 grudnia 

2017 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Warmińsko – 

Mazurskiemu.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Działdowskiemu.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-

2029.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2018r.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Gminy 

Iłowo – Osada na 2018 rok 

15. Sprawozdania z realizacji Planów pracy Komisji stałych Rady Gminy Iłowo – Osada 

za 2017 rok. (Wystąpienia Przewodniczących Komisji Stałych) 

16. Informacja Wójta z realizacji uchwał Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

17. Informacja Przewodniczącej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

19. Wolne wnioski i zapytania 

 



Ad. pkt. 3.  

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych w sprawie przyjęcia protokołu z XLII 

Sesji Rady Gminy. Protokół został sporządzony w terminie i był do wglądu u pracownika 

obsługującego radę. Uwag do protokołu nie zgłoszono. Przewodnicząca zwróciła się do 

radnych, kto jest za przyjęciem protokołu. ,,Za” przyjęciem protokołu głosowało 14  - tu 

radnych.  

 

Ad. pkt. 4.  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały w sprawie: udzielenia w roku 2018 Powiatowi 

Działdowskiemu pomocy finansowej w formie dotacji celowej na realizację zadania Powiatu 

Działdowskiego pn: ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1591N na odcinku Iłowo - Janowo”.   

Głos zabrał Wójt Sebastian Cichocki, który powiedział, jeżeli chodzi o podjęcie 

przedmiotowej uchwały stanowi ona wykonanie zapisu uchwały budżetowej, którą Rada 

Gminy podjęła na sesji w miesiącu grudniu 2017 roku, oraz odbyło się otwarcie ofert na 

realizację tej inwestycji planowana była kwota milion złotych po przetargu wyszła kwota 830 

tysięcy złotych, jeśli chodzi o realizację tego odcinka uważam, że podjęcie tej uchwały jest 

zasadne ze względu na zły stan techniczny tej drogi. 

 Przewodnicząca zwróciła się do radnych, czy są jakieś zapytania? Zapytań nie było. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem uchwały. ,,Za” przyjęciem 

protokołu głosowało 14  - tu radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik to protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XLIII/252/18. 

 

 Ad. pkt. 5.  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały w sprawie: udzielenia w roku 2018 Powiatowi 

Działdowskiego pomocy finansowej w formie dotacji celowej na realizację zadania Powiatu 

Działdowskiego pn: ,,Przebudowa drogi powiatowej nr 1556N w miejscowości Sochy’’. 

Przedmiotowa uchwała była omawiana na komisji 1 lutego 2018 r.  

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, czy są jakieś zapytania? Zapytań nie było. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem uchwały. ,,Za” przyjęciem 

protokołu głosowało 14  - tu radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik to protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XLIII/253/18. 

 

 

 



Ad. pkt. 6. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały w sprawie: ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych Gminy Iłowo – Osada.   

Głos zabrał Pan Marek Krajewski inspektor ds. geodezji i gospodarki nieruchomościami, 

który przedstawił projekt uchwały zakładającej podwyższenie stawki ekwiwalentu dla 

członków Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Iłowo – Osada uczestniczących w 

działaniach ratowniczych do kwoty 15 złotych za godzinę udziału oraz za udział w 

szkoleniach i ćwiczeniach pożarniczych organizowanych przez Państwową Straż Pożarną, lub 

Gminę do  kwoty 10 zł za godzinę udziału. Biorąc pod uwagę fakt, że poprzednia uchwała 

jest z 2008 roku, czyli od 10 lat nie było podwyżek podjęcie tej uchwały jest uzasadnione.  

Przewodnicząca zwróciła się do radnych. Czy są pytania. Zapytań nie było. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem uchwały. ,, Za” przyjęciem 

głosowało 14 – tu radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XLIII/254/18. 

 

Ad. pkt. 7. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały w sprawie: rozpatrzenia petycji mieszkańców 

gminy Iłowo – Osada.  

Głos zabrał Wójt Sebastian Cichocki, który powiedział, że w miesiącu listopadzie wpłynęła 

petycja mieszkańców w zakresie ograniczenia budowy ferm wielkopowierzchniowych na 

terenie gminy Iłowo – Osada. Uważam, że jest to postulat jak najbardziej zasadny jestem 

osobą, która widzi problemy z tego typu instalacjami na terenie naszej gminy. Są to działy 

specjalne rolnictwa i ustawowo są zwolnione z podatku od nieruchomości, czyli nie 

przynoszą one dochodu dla gminy, a powodują zanieczyszczenia środowiska w postaci pyłu i 

azotu. Zanieczyszczenia te przenikają do gleby i powodują skażenia np. wody. Ostatnio 

mieliśmy ogromne problemy z wodą w miejscowości Narzym przez półtorej miesiąca 

walczyliśmy z bakteriami coli. Do dnia dzisiejszego nie znamy przyczyn tego skażenia. Udało 

nam się poprzez systematyczne płukanie sieci i chlorowanie pozbyć bakterii, natomiast 

hipotezy jakie możemy stawiać na ten temat są różne i mogą być związane z odpadami w 

postaci gnojowicy, która przenika do gruntu i potem przedostaje się do wody, którą 

spożywamy. Chciałem poinformować, że w miesiącu styczniu podpisaliśmy umowę z Panią 

doktor z Uniwersytetu, która przygotowuje kontrraporty. Pani doktor zbiera materiały 

źródłowe i analizuje krok po kroku treści zawarte w raportach. Pojawiają  się pewne błędy i 

nieścisłości, są to dokumenty w toku pracy, jeśli zostaną  ukończone,  każdy z Państwa będzie 



miał możliwość wglądu do  dokumentów źródłowych. Dokumenty te są tworzone po to 

byśmy wiedzieli co robić dalej w kwestii związanej z przedmiotowymi  inwestycjami. 

Jeżeli chodzi o drugą kwestię związaną z planem zagospodarowania przestrzennego, jest to 

bardzo trudny i złożony temat. Uznaję tę  petycję  w zakresie dokonania analizy możliwości 

zmiany planu zagospodarowania przestrzennego, natomiast nie jestem fachowcem w tej 

dziedzinie, mogę tylko powiedzieć, że każda zmiana planu zagospodarowania przestrzennego 

pociąga za sobą reperkusję finansową. Jeżeli mieszkańcy taką zmianą poczuliby utratę 

wartości swoich nieruchomości to będą składać wnioski o odszkodowania, dlatego w 

sentencji tej uchwały jest napisane, że gmina zleci biegłemu dokonanie analizy w jakim 

zakresie można dokonać tych ograniczeń i wtedy Rada będzie miała możliwość dokonania 

takich zmian w miejscowym planie. Wiecie Państwo, że problem jeżeli chodzi o instalację 

takich obiektów ma cała Polska. Niefortunne zapisy ustawy pozwalają dużym inwestorom na 

budowanie na gruntach oznaczonych jako R, czyli rolniczych, budowanie 

wielkopowierzchniowych, ferm drobiarskich, czy chowu trzody chlewnej. To są 

uwarunkowania ustawowe i my jako gmina musimy je respektować i szanować. Można 

manewrować w planach zagospodarowania przestrzennego, ale w granicach prawa. Wydaje 

mi się, że odpowiedź na petycję wyczerpuje postulaty mieszkańców i ten kierunek działań jest 

nadany w uchwale. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych. Czy są jakieś zapytania ? Zapytań nie było.  

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem uchwały. ,, Za” przyjęciem 

głosowało 14 – tu radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XLIII/255/18. 

 

Ad. pkt. 8. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały w sprawie: określenia zasad udzielania dotacji 

celowej z budżetu Gminy Iłowo – Osada na zadania służące ochronie powietrza, polegające 

na wymianie źródeł ogrzewania węglowego na proekologiczne w budynkach mieszkalnych 

położonych na terenie gminy Iłowo – Osada.  

Wyjaśnień udzielił Wójt Sebastian Cichocki, który wyjaśnił, że uchwała określa zasady 

udzielania dotacji celowej na zadania służące ochronie powietrza, polegające na wymianie 

źródeł ogrzewania węglowego na proekologiczne w budynkach mieszkalnych położonych na 

terenie gminy Iłowo – Osada. Wysokość dotacji celowej wynosi do 50 % kosztów inwestycji 

nie więcej niż 2000 złotych brutto dla budynku mieszkalnego jednorodzinnego lub 

mieszkania w budynku wielorodzinnym. 



Następnie głos zabrał Radny Pan Szambora Tadeusz, który powiedział, że dotacje powinny 

być  też dla tych, którzy się budują. 

Radca prawny Pan Mirosław Antoszewski odpowiedział, że wg jego wiedzy wejdzie 

rozporządzenie, które określi normy pieców, a idea jest taka, żeby zachęcić tych którzy mają 

złe technicznie piece do ich wymiany. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych. Czy są jakieś zapytania ? Zapytań nie było.  

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem uchwały. ,, Za” przyjęciem 

głosowało 14 – tu radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XLIII/256/18. 

 

Ad. pkt. 9.  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały w sprawie: ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla publicznych i niepublicznych przedszkoli, innych form wychowania 

przedszkolnego i szkół prowadzonych na terenie Gminy Iłowo – Osada przez osoby prawne 

inne niż Gmina Iłowo - Osada lub przez osoby fizyczne oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji.  

Przewodnicząca poinformowała, że projekt uchwały był omawiany szczegółowo na komisji, 

pojawiły się pewne wątpliwości na komisji wspólnej odnośnie tego, kto sprawuje kontrolę 

nad organem dotowanym, które Pan Mirosław Antoszewski miał wyjaśnić. 

Głos zabrał Radca Prawny Pan Mirosław Antoszewski, który powiedział, że jak mu 

przekazano wątpliwości wzbudził fakt, że poniekąd ten sam organ przeprowadza kontrolę i  

ten sam organ ma rozstrzygać o zasadności uwag. Organem dotującym zgodnie z zapisem w 

paragrafie 2 punkt 2 projektu omawianej uchwały jest Gmina Iłowo – Osada i kontrolę 

przeprowadza tak naprawdę  organ dotujący w związku z tym nie ma prawnej możliwości, 

żeby pewne dokumenty z samej kontroli były poddane ocenie podmiotu zewnętrznego, tak 

naprawdę pozostaje tylko Wójt Gminy Iłowo – Osada, albo Rada Gminy Iłowo – Osada, przy 

czym Rada Gminy to organ stanowiący, natomiast Wójt to organ wykonawczy i kontrolny. 

Przejrzałem kilka uchwał z Polski i nie znalazłem przypadku, żeby w procesie kontroli wpisać 

Radę Gminy, a innego systemu nie ma. W związku z tym proszę zwrócić uwagę najpierw na 

kontrolę udają się osoby wyznaczone przez Wójta i one opracowują protokół kontroli, który 

zatwierdza Pan Wójt i przesyła do kontrolowanej jednostki. W sytuacji kiedy kontrolowana 

jednostka nie zgadza się to ma prawo złożyć zastrzeżenia i wówczas Pan Wójt korzysta z 

możliwości np. poszerzenia składu o innych pracowników, którzy nie przeprowadzali samej 

kontroli, ma także możliwość  skorzystania z radcy prawnego, a nawet z eksperta 



zewnętrznego i wtedy podejmuje ostateczne rozstrzygnięcia. Temat nie kończy się na 

ostatecznym rozstrzygnięciu zastrzeżeń. Jeżeli w wyniku kontroli Pan Wójt dojdzie do 

wniosku, że są nieprawidłowości może wydać decyzję o zwrocie dotacji, jeżeli organ 

dotowany nie zgadza się z takim rozstrzygnięciem może wejść w spór sądowy i wtedy sąd 

wyda ostateczne rozstrzygnięcie. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych. Czy są jakieś zapytania? Zapytań nie było. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem uchwały.  

,,Za’’ przyjęciem protokołu głosowało 14 – tu radnych. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XLIII/257/18. 

 

Ad. pkt. 10. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały w sprawie: uchylenia uchwały Nr XLII/250/17 z 

dnia 21 grudnia 2017 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Warmińsko – Mazurskiemu.  

Głos zabrała Pani Skarbnik Teresa Wiecińska, która poinformowała, że Województwo 

 odstąpiło od ubiegania się o pomoc finansową, dlatego zasadnym jest uchwałę Nr 

XLII/250/17 z dnia 21 grudnia 2017 roku unieważnić. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych. Czy są jakieś zapytania? Zapytań nie było. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem uchwały.  

,, Za” przyjęciem głosowało 14 – tu radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XLIII/258/18. 

 

Ad. pkt. 11. 

Przewodnicząca odczytała uchwałę w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Działdowskiemu.  

Głos zabrał Pan Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iłowie – Osadzie Pan 

Piotr Wilgowicz, który wyjaśnił, że pomocy finansowej udziela się Powiatowi 

Działdowskiemu w wysokości 1800 złotych z przeznaczeniem na dofinansowanie Ośrodka 

Interwencji Kryzysowej w Działdowie w 2018 roku. Z miejsc w ośrodku korzystają również 

mieszkańcy i rodziny z terenu naszej gminy, dlatego uzasadnionym jest partycypowanie w 

kosztach utrzymania tej jednostki. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych. Czy są jakieś zapytania? Zapytań nie było. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem uchwały.  



,, Za” przyjęciem głosowało 14 – tu radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XLIII/259/18. 

 

Ad. pkt. 12 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2018-2029.  

Pani Skarbnik Teresa Wiecińska odczytała uzasadnienie do wyżej wymienionej uchwały. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych. Czy są jakieś zapytania? Zapytań nie było. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem uchwały.  

,,Za’’ przyjęciem uchwały głosowało 12 – tu radnych, ,,przeciw’’ – 0 radnych, ,,wstrzymał 

się’’ – 2 radnych. Uchwała została podjęta 12 głosami i stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwałę oznaczono Nr XLIII/260/18. 

Ad. pkt. 13.  

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały w sprawie: zmiany budżetu na 2018 rok. 

Pani Skarbnik Teresa Wiecińska odczytała uzasadnienie do wyżej wymienionej uchwały. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych. Czy są jakieś zapytania? Zapytań nie było. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem uchwały.  

,,Za’’ przyjęciem uchwały głosowało 11 – tu radnych, ,,przeciw’’ – 0 radnych, ,, wstrzymał 

się’’ – 3 radnych. Uchwała została podjęta 12 głosami i stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwałę oznaczono Nr XLIII/261/18. 

Ad. pkt. 14. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia planów pracy Komisji 

stałych Rady Gminy Iłowo – Osada na 2018 rok. 

Głos zabrała Pani Przewodnicząca Komisji Budżetu Finansów  i Planowania Pani Wanda 

Kremska, która odczytała plan pracy Komisji na 2018 r., następnie głos zabrała Pani Dorota 

Jędrzejewska Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych, Oświaty, Kultury, Sportu 

i Rekreacji, która odczytała Plan pracy Komisji na 2018 r., następnie głos zabrał Pan Andrzej 

Lendzion Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej, 

Przemysłu, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Usług i Ochrony Środowiska, który 

odczytał Plan pracy Komisji na 2018 r., następnie głos zabrał Pan Włodzimierz Brzeziński 

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich, Prawa, Bezpieczeństwa Publicznego i 

Ochrony Przeciwpożarowej, który odczytał Plan pracy Komisji na 2018 r.  

Przewodnicząca zwróciła się do radnych . Czy są jakieś zapytania? Zapytań nie było. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem uchwały.  



,, Za ‘’ przyjęciem uchwały głosowało 14 – tu radnych. Uchwała została podjęta 14 głosami i 

stanowi załącznik do protokołu. Uchwałę oznaczono Nr XLIII/262/18. 

 

Ad. pkt. 15. 

Przewodnicząca zwróciła się do Przewodniczących Komisji stałych o przedstawienie 

sprawozdań z Pracy Komisji za 2017 rok. Przewodniczący Komisji odczytali sprawozdania, 

które stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad.pkt.16.   

 Pan Wójt przekazał urządzenia do pomiaru zawartości alkoholu dla Komendy Powiatowej 

Policji w Działdowie oraz jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Iłowie – Osadzie.  

Następnie głos zabrał Komendant Powiatowy Policji w Działdowie Pan Witold Barcikowski, 

który powiedział, że każde urządzenie, które służy nam do tego byśmy mogli skutecznie 

pracować jest dla nas cenne, a nawet bezcenne. Dziękujemy za gest z Państwa strony. 

Urządzenie bardzo się przyda i będzie często wykorzystywane przez dzielnicowych. Jest to 

urządzenie do badania przesiewowego, czyli do szybkich testów na zasadzie zerojedynkowej. 

Urządzenie pozwala na wstępną weryfikacje z kim mamy doczynienia, czy ktoś jest trzeźwy, 

czy  też nie. Pan  Wójt wspólnie z Panem Komendantem przetestowali sprzęt. Sprzęt okazał 

się w pełni sprawni. Później głos zabrał  Pan Komendant OSP w Iłowie – Osadzie   Marek 

Krajewski, który  również podziękował za prezent. 

 Pan Wójt odczytał informację Wójta o realizacji uchwał w okresie międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt. 17. 

Przewodnicząca odczytała informację z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. pkt. 18. 

 Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Pani Dorota Kacperowska, która zwróciła się z wnioskiem  

do Pan Wójta o to by sołtysi byli na ryczałcie. 

Następnie głos zabrała Pani Skarbnik Teresa Wiecińska, która chciała odpowiedzieć na 

pytanie Radnej Pani Wandy Kremskiej, jeżeli chodzi o ryczałty 2017 roku była to kwota 7618 

złotych. 

 Następnie głos zabrał Radny Pan Andrzej Lendzion, który zwrócił się  z wnioskiem o 

uzupełnienie  oświetlenia na ulicy Jagiellońskiej i ulicy Słonecznej w Iłowie – Osadzie. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych. Czy są jakieś zapytania? Zapytań nie było. 



 

Ad.pkt.19. 

Radny powiatu Pan  Paweł Rutkowski podziękował za uchwalenie uchwał odnośnie 

dofinansowania dla Powiatu Działdowskiego, które finalizują ustalenia miedzy gminą a 

powiatem, gdyż inwestycje drogowe służą nie tylko gminie, ale także powiatowi.  

Następnie głos zabrał  przedstawiciel mieszkańców ulicy Nowej w Iłowie – Osadzie, który 

poinformował, że do dnia dzisiejszego nie otrzymał odpowiedzi na pismo z 17 listopada 2017 

roku, druga sprawa brak oświetlenie na klatkach schodowych, kolejna sprawa brak tabliczek 

na budynkach. Mieszkaniec ulicy Nowej poinformował, że Koma nie zabrała śmieci – 

popiołu. 

Głos zabrał Pan Wójt Sebastian Cichocki, który powiedział, że poczyniliśmy wiele działań, 

jeżeli chodzi o ulicę  Nową, wymienione zostało pokrycie dachowe, wymiana instalacji 

elektrycznej, montaż  zabezpieczeń przed i za licznikowych. W tym roku planujemy remont 

wszystkich klatek schodowych, inicjatywa też powinna być ze strony mieszkańców, a wielu 

nie płaci czynszu. Jeżeli chodzi o sprawę śmieci proszę składać na piśmie do Zakładu 

Gospodarki Komunalnej skargę, że śmieci nie zostały zabrane. 

 

Na tym porządek obrad został wyczerpany. Przewodnicząca zamknęła obrady XLIII Sesji 

Rady Gminy Iłowo- Osada. /godz. 11:30/ 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy 

Gralińska Ilona      Teresa Świątkowska 

 

 

 

 

 

 


